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REPUBLIKA HRVATSKA 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA                        

GRAD KUTINA 

GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/24-05/7 

URBROJ: 2176-3-04/01-24-60 

Kutina, 19. prosinca 2024. 

 

Zapisnik 

30. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine, održane 10. prosinca 2024. godine s početkom 

u 13,00 sati u Gradskoj vijećnici Grada Kutine, 

Trg kralja Tomislava 12, Kutina 

 

Na 30. sjednici Gradskog vijeća sudjelovali su sljedeći vijećnici: 

 

Koalicija stranaka:                                                       Koalicija stranaka: 

 

HDZ, HSU, HNS                                                  SDP, Laburisti 

1. Nebojša Čović - HDZ 

2. Matija Šurbek - HDZ 

3. Nataša Vugrinović - HDZ 

4. Milena Šimundić - HDZ 

5. Drago Šparavac - HDZ 

6. Slavko Snovak - HNS 

7. Jure Nikšić - HSU  

1. Drago Šivak - SDP 

2. Barbara Mihaljević -SDP 

3. Vlatka Vasik Šoufek - SDP 

4. Miomir Rajšić- Laburisti 

 

 

DP i MOST  

1. Davor Malić- DP 

 

OIP 

1. Robert Krpes  

 

HPSS 

1. Dragutin Vagner 

 

Nezavisni vijećnici:  

1. Davor Kljakić  

2. Dražen Kinderman 

3. Ivica Glibo 

4. Miroslav Šnjarić 

 

Izostali vijećnici: Jasminka Molnar - SDP 
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Ostali sudionici 30. sjednice Gradskog vijeća: 

- gradonačelnik Grada Kutine, g. Zlatko Babić 

- zamjenica gradonačelnika, gđa Ivana Grdić  

- pročelnica Službe za opće poslove i tajnica Gradskog vijeća, gđa Martina Vazdar 

- pročelnik Ureda gradonačelnika, g. Robert Kolenc 

- pomoćnik pročelnika UO za financije, g. Andrija Vdović 

- pročelnik UO za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj, g. Hrvoje Krmelić 

- pročelnik UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo, g. Željko Tomičić 

- pročelnik UO za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić 

- pročelnica UO za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman 

- ravnatelji ustanova i direktori trgovačkih društava 

- izvjestitelji 

- predstavnici medija 

 

Tijek sjednice snimljen je na nosaču zvuka i u svakom trenutku je dostupan.  

 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Gradskog vijeća g. Nebojša Čović. 

Na početku sjednice u 13:00 sati bilo je prisutno 13 vijećnika. U nastavku sjednici se pridružilo još 

petero vijećnika. 

  

Jednoglasno s 13 glasova za, 0 protiv, usvojen je Zapisnik 29. sjednice Gradskog vijeća te je donijet 

sljedeći 

Z a k l j u č a k 

 

Usvaja se Zapisnik 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Kutine održane 24. listopada 2024. godine. 

 

Predsjedavajući je predložio Dnevni red sjednice.  

 

Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv usvojen je sljedeći  

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Aktualni sat 

 

2. Prijedlog: 

a) Odluke o Proračunu Grada Kutine za 2025. godinu 

b) Programa građenja  komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2025. godinu 

c) Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2025.godinu 

d) Programa javnih potreba u školstvu za 2025. godinu 

e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju za 2025. godinu 

f) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2025. godinu 

g) Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2025. godinu 

h) Programa javnih potreba u sportu za 2025. godinu 

i) Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2025. godinu 

j) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2025. godinu 

 

3. Prijedlog odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2025. godinu 
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4. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte 

izgradnje i rekonstrukcije nerazvrstanih gradskih cesta i izgradnje nogostupa  

 

5. Prijedlog odluke o rasporedu rezultata ostvarenog u 2023. godini  

 

6. Prijedlog odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana 

uređenja Grada Kutine 

 

7. Prijedlog odluke o stjecanju poslovnog udjela u trgovačkom društvu EKO MOSLAVINA 

d.o.o. 

 

8. Prijedlog odluke o novčanoj pomoći roditeljima povodom rođenja ili posvojenja djeteta 

 

9. Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi – 

javne zelene površine 

 

10. Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi – 

javna parkirališta 

 

11. Prijedlog Plana rada Gradskog vijeća Grada Kutine za 2025. godinu 

 

12. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 

tijelima Grada Kutine 

 

13. Prijedlog odluke o raspoređivanu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Kutine za 2025. godinu 

 

14. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina u Gradu Kutini za 2025. 

godinu 

 

15. Prijedlog odluke o određivanju nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih manjina u Gradu 

Kutini 

 

 

Točka 1. 

 

Aktualni sat 

 

Na pitanja vijećnika odgovarao je gradonačelnik, pročelnici upravnih tijela, ravnatelji ustanova i 

direktori trgovačkih društava. 

 

Tijek rasprave snimljen je na nosaču zvuka. 

 

Vijećnik g. Jure Nikšić je ponovio pitanje koje je postavljao na nekoliko prethodnih sjednica 

Gradskog vijeća Grada Kutine, pitanje bolničke laboratorijske dijagnostike i predložio da 

gradonačelnik pregovara kako bi se sklopio aneks ugovora sa županijskom bolnicom u Sisku o 
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laboratorijskoj usluzi uzimanja uzoraka krvi pacijentima u Kutini kako ne bi morali odlaziti u 

bolnicu u Sisak. 

 

Odgovarajući na pitanje vijećnika, gradonačelnik se osvrnuo na dosadašnju brigu o povećanom 

zdravstvenom standardu, o dolasku doktora specijalista u Kutinu i dobru suradnju s ravnateljem 

bolnice u Sisku. Pohvalio je inicijativu Udruge umirovljenika Grada Kutine da se zdravstvene 

usluge prošire na uslugu uzimanja uzoraka krvi u Kutini kako pacijenti iz Kutine ne bi morali 

odlaziti u Sisak. Objasnio je da su i ravnatelj bolnice u Sisku i Zavod za javno zdravstvo, Ispostava 

Kutina,  zainteresirani te da predstoji rješavanje pitanja prijevoza uzoraka krvi od Doma zdravlja 

Kutina do bolnice Sisak, a koje mogu obavljati samo za to ovlaštene osobe, da su obavljeni 

određeni razgovori i da vjeruje da će uskoro biti postignut dogovor. Spomenuo je i zalaganje i 

pomoć bivše vijećnice i djelatnice Doma zdravlja Kutina gđe Dare Bursik kako bi se navedena 

usluga realizirala te joj se ovom prilikom zahvalio. 

 

Vijećnik g. Matija Šurbek postavio je dva pitanja. Prvo pitanje se odnosilo na informaciju o 

pripojenju vodovoda Novska Moslavini d.o.o. nakon pripojenja vodovoda Lipovljani, Jasenovac i 

Hrvatska Dubica. Pitao je da li je time završen proces pripajanja i kada počinje s radom to novo 

uslužno područje i što će to značiti za poslovanje tvrtke Moslavina d.o.o. u organizacijskom i 

financijskom smislu.  

Drugo pitanje je bilo vezano za zimski dvoranski malonogometni turnir imajući u vidu da je interes 

za seniorski i veteranski nogomet sve manji. Vijećnika je zanimalo kakav je stav Grada prema tome 

i zamolio da se  vijećnike izvijesti o održavanju turnira za mlađe selekcije koji je u tijeku. 

 

Na prvo pitanje je odgovorio g. Mijo Šepak, direktor Moslavine d.o.o. i potvrdio da je sa 1.12. 

2024. godine i zadnje trgovačko društvo pripojeno uslužnom području Moslavine d.o.o., te da sada 

u sastavu uslužnog područja 17,  kao suvlasnici djeluju Općina Velika Ludina, Grad Popovača, 

Grad Kutina, Općina Lipovljani, Grad Novska te općine Jasenovac i Hrvatska Dubica. Istaknuo je 

da je ovime proces završen i da se čeka dvogodišnja licenca za privremeno obavljanje djelatnosti  

nakon čega se onda, uz ostale kriterije koji će biti postavljeni,  izdaje trajna licenca. Zatim je 

govorio o tome što će to značiti u poslovnom i financijskom smislu te o ostalim uslužnim 

područjima u Sisačko-moslavačkoj županiji. Izrazio je zadovoljstvo što će Gradsko vijeće Grada 

Kutine kao najveći suvlasnik među sedam jedinica lokalne samouprave koji su suvlasnici u 

Moslavini d.o.o  na  tom budućem uslužnom području 17, moći sa svojim odlukama utjecati na 

poslovanje i na daljnje smjerove razvitka i upravljanja tim poduzećem. Spomenuo je i da će 

Moslavina d.o.o., tvrtka u pravnom statusu preuzimatelja,  imati i određene troškove  preuzimanja, 

da su ti troškovi predviđeni uredbom i zakonom i da ih društva preuzimatelji moraju trpjeti, da će 

ti troškovi ići u trošak poslovanja, ali da neće značajno utjecati na poslovanje Moslavine d.o.o. 

Direktor je zatim govorio o uvažavanju specifičnosti određenih područja i o izazovima koje nova 

situacija predstavlja za tvrtku u organizacijskom i u financijskom smislu: kako ustrojiti cijelo 

područje, gdje će se organizirati kvalitetna usluga distribucije vode i upravljanje kanalizacijskim 

sustavom te o  projektnim zadacima gradnje vodno-komunalnih građevina na tim područjima koji 

će morati isto tako ići kroz planove i  upravljanje tvrtke Moslavina d.o.o. Osvrnuo se i na ispunjenje 

višegodišnjeg cilja, dugoročnog osiguranja vode u Osekovu i Ravniku i na izradu transportnih 

sustava u smislu magistralnog vodovoda.  

 

Ravnatelj Športskog centra Kutina g. Renato Habek odgovorio je na pitanje vezano za dvoranski 

malonogometni turnir i izvijestio da je zadnji malonogometni turnir za seniore i veterane održan 

2019. godine, s vrlo malim i slabim odazivom od svega dvadesetak ekipa u te dvije kategorije i da 
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se nakon razdoblja korone odlučilo na drugačiji pristup koji temelji na malonogometnom zimskom  

turniru za mlađe dobne kategorije. Ravnatelj je zatim govorio o turniru u 4 kategorije za dječake i 

dvije kategorije za djevojčice koje se održavaju već četvrtu sezonu i o odličnom odazivu. 

Obrazložio je razlog takvom načinu pristupanja i planove za iduću sezonu. Osvrnuo se i na praksu 

održavanja turnira za seniore i veterane, naglasio njihovu komercijalnu svrhu i na odgovore koje 

je davao na brojne upite o tome zašto se više ne održavaju te rekao da svi oni mogu u konačnosti 

iznajmiti dvoranu po cjeniku koji je postojeći i da mogu organizirati takav turnir. Naveo je dobar 

primjer Kick boxing turnira koji se održava svake godine.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je iznijela zapažanje kako u nadolazećem proračunu nije u planu 

izgradnja nogostupa u Ulici Matije Gupca, a nedavno se tamo dogodila nesreća u kojoj je dvoje 

djece nastradalo. Zanimalo ju je planira li se izgradnja nogostupa staviti u budući proračun. Navela 

je i problem Kolodvorske ulice i prolazak autobusa i kamiona, pogotovo dok traje obnova 

željezničke infrastrukture. Istaknula je kako je od stanara Kolodvorske ulice već podneseno 

mnoštvo zahtjeva i prema policiji i Gradu da se taj problem riješi jer su ogorčeni što im kuće pucaju. 

Vijećnica je iznijela mišljenje da Kolodvorska ulica uopće nema odgovarajuću infrastrukturu koja 

bi podnijela težak teret autobusa i kamiona i molila da se nešto po tom pitanju uradi. 

 

Što se tiče nogostupa u Ulici Matija Gupca, gradonačelnik je izvijestio kako postoji projekt koji 

nije na razini izvedbene projektne dokumentacije i da se sada radi na reviziji tog projekta u svrhu 

dobivanja pravovaljane građevinske dozvole. Iznio je očekivanje da će se to tijekom prvih nekoliko 

mjeseci u novoj godini urediti, da će biti dobivena građevinska dozvola i da će plan izgradnje 

pješačke staze u Ulici Matije Gupca biti stavljen u prvi rebalans proračuna kao jedan od prioriteta.  

 

Vezano za problem prolaska autobusa i kamiona Kolodvorskom ulicom, gradonačelnik je 

odgovorio kako vožnja tim dijelom nije uobičajena i dozvoljena i da bi autobusi trebali ići na drugu 

stranu, ali da to sada tijekom rekonstrukcije duplih traka izbjegavaju pa se spuštaju dolje i izlaze 

na autocestu kroz Kolodvorsku ulicu. Izvijestio je da je održan sastanak s predstavnicima navedene 

ulice i policije i da su doneseni određeni zaključci o primjerenijoj regulaciji prometa kroz samu 

ulicu nakon što se završi rekonstrukcija duplih traka na način da se ograniči vožnja kamiona u 

prvom dijelu Kolodvorske ulice. Izrazio je žaljenje jer se ne može izbjeći dolazak kamiona do 

privatne tvrtke u toj ulici, ali da je Grad doveden u tu situaciju prethodnih godina i da bi sigurno 

bilo puno kvalitetnije rješenje da se možda bolje vodila briga o planskoj gradnji u samom središtu 

grada Kutine i da se tog privatnika više usmjerilo na gradske poslovne zone.  

Gradonačelnik je objasnio da se navedenom privatniku dozvolio pristup kamionima od strane 

Tržne ulice, ali da on to slabije koristi i da se nada da će se uz pomoć policije uspjeti situaciju svesti 

na nekakvu razumniju mjeru,  te da je policija dala obećanje da će promet izregulirati na puno 

prihvatljiviji način za stanare Kolodvorske ulice. 

 

Vijećnik g. Davor Malić je postavio dva pitanja. Prvo se pitanje odnosilo na aglomeraciju odnosno 

vodovod koji je prošao u Međuriću i  Gojlu, ali kojim dva sokaka nisu obuhvaćena. Naveo je 

primjer hrvatskog ratnog vojnog invalida koji do svog vrlo uspješnog OPG-a nema vodovod te 

istaknuo da bi bilo dobro ako svi imaju vodu, da ju dobije i on.  Naveo je i sličan  primjer na Gojlu 

u sokaku koji ide  prema lovištu gdje navodno ima par kuća koji tu vodu nisu dobili. Vijećnika je 

zanimalo zašto se to događa i da li će u dogledno vrijeme svi dobiti vodu. 

Drugo je pitanje bilo vezano za školu i dom na Gojlu na kojima je do nedavno stajala crvena 

naljepnica. Budući da se tamo odvija nastava, a crvena naljepnica je skinuta bez ikakvih ulaganja 

ili popravaka, vijećnika je zanimalo tko je to odobrio i što se može poduzeti po tom pitanju jer 



6 

 

opasnost za djecu i dalje postoji. Postavio je i pitanje prolaska kamiona od 20 tona po cesti u 

Radićevoj ulici na Gojlu koja je nosivosti 5 tona i koju su kamioni uništili. Pitao je je li u planu 

sanacija te ceste i jesu li za to osigurana sredstva u proračunu. 

 

Direktor Moslavine d.o.o. g. Mijo Šepak je odgovorio na prvo pitanje vezano za vodovod i pojasnio 

projekt Poboljšanje vodno komunalne infrastrukture aglomeracija Kutina. Rekao je da se u 

studijskoj dokumentaciju moralo prikazati opravdanosti tog projekta, a između ostalih je bio dio 

studije kojim se moralo dokazati isplativost izvedbe određenih vodnih građevina, gradnje ili 

rekonstrukcije vodnih građevina u projektu aglomeracije Kutina i da je Grad imao više novih mreža 

vodovoda i odvodnje u planu nego šta je to konačno prihvaćeno. Iscrpno je objasnio postupak 

izrade studije i metodu opravdanosti te razloge zašto su se određene investicije morale izbaciti iz 

samog troškovnika, pojam priuštivosti te kako Europa na sve gleda drukčije od nas. Podsjetio je da 

su radovi na vodovodu prolazili kroz sva naselja kroz glavne ulice i da je u svakom naselju 

kapilarno ostalo još par sokaka ili ulica. Spomenuo je i sastanke po mjesnim odborima i nužnost 

pronalaska novih izvora financiranja i za te ulice, kako bi onda cjelokupno naselje imalo vodu, 

stoga da će se sigurno i u spomenutim naseljima na tome raditi. Kada je riječ o vodovodu na Gojlu 

na lokaciji Radićeve ulice koju je vijećnik spomenuo, direktor je odgovorio kako Moslavina d.o.o. 

već ima nalog od Grada Kutine i da se krenulo s projektiranjem te ulice, da je izabran projektant i 

nakon što se završi projekt, najkasnije u travnju, tražiti će se izvori financiranja, a paralelno s time 

se svake godine od Grada traži izdvajanje sredstava i davanje naloga koje će se ulice projektirati,  

te da uvijek postoji 1-2 projekta koji bi bili spremni za eventualnu nominaciju za neke ostale izvore 

financiranja. 

 

Gradonačelnik je odgovorio na upit o područnoj osnovnoj školi na Gojlu i naveo da je to područna 

škola Osnovne škole Zvonimir Frank, da je Grad naložio da struka izvrši dodatna ispitivanja i da 

se utvrdi je li ta škola stvarno oštećena i zaslužuje crvenu naljepnicu, da su utvrđena određena 

oštećenja, ali da ta oštećenja nisu konstruktivne naravi koja mogu narušiti normalni dnevni boravak 

djece. Iako je jasno da u slučaju potresa ta škola sigurno nije one izdrživosti kao neki novi objekti, 

ali još može poslužiti, gradonačelnik je govorio o još jednom problemu osnovnih škola u Gojlu, 

Međuriću i Stupovači, a to je mali broj učenika koji pohađaju navedene škole. Gradonačelnik je 

ponovio kako Grad za sada vodi brigu da područna škola Gojilo bude sigurna i iznio bitan podatak 

kako objekt škole nije u vlasništvu ni Osnovne škole Zvonimira Franka  niti Kutine, nego je u 

vlasništvu INA-e Naftaplina i da Grad nema mogućnosti ulagati u obnovu. 

 

Vijećnik g. Slavko Snovak zahvalio je svima koji su lobirali za cestu u Međuriću i Jamaricama 

kako bi se njena rekonstrukcija realizirala. Osvrnuo se na odvodne šahte koje se nalaze u Cvjetnoj 

ulici na sredini ceste i koje su se pretvorile u udarne rupe te pitao je li to moguće u nekom kratkom 

roku riješiti jer je vrlo vjerojatno da će doći do šteta na automobilima. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša g. Eduard Gelešić je 

odgovorio kako je problem Cvjetne ulice aktualan, da je to relativno nova ulica u kojoj je nedavno 

rađena odvodnja i da se na asfaltu pojavljuju određena ulegnuća odnosno pukotine koje se 

rješavaju. Izvijestio je da su poduzete određene aktivnosti kako bi se utvrdio razlog puknuća, 

odnosno da li je puknuće vezano za odvodnju, za vodovod, za samu cestu ili zbog određenih 

revizornih okana, i da će se u skoro vrijeme riješiti pitanje utvrđivanja činjenica, a onda će se točno 

znati tko je i nadležan da takve sanacije izvršava.  
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Vijećnik g. Momir Rajšić je zamolio kratku rekapitulaciju onog šta se dogodilo 2024. godine 

vezano za  tvrtku Accolade i spalionicu otpada i osvrt na to što se može očekivati barem u prvih 6 

mjeseci 2025. godine, imajući u vidu da tada prestaje mandat ovom sazivu Gradskog vijeća Grada 

Kutine. Zatim se osvrnuo na loše osvjetljenje pješačkih prijelaza u centru grada i ispred same 

zgrade Gradske uprave, a što predstavlja problem i za pješake i za vozače. Osvrnuo se i na 

najavljeni kredit za led osvjetljenja i sugerirao da se po pitanju lošeg osvjetljenja pješačkih prijelaza 

u centru grada odmah nešto poduzme. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje Krmelić je odgovorio 

na pitanje vezano za status tvrtke Accolade odnosno Eko reci parka koji su se javili na natječaj 

prošle godine. Ponovio je sve što je rečeno u prethodnim raspravama vezano za predmetno pitanje 

i na problem koji je nastao u pregovorima s potencijalnim investitorom, a koji u pregovorima nije 

dao određene garancije u smislu protučinidbe s obzirom da je natječaj bio usmjeren za povlaštenu 

cijenu zemljišta, oslobađanje plaćanja komunalnog doprinosa i komunalne naknade. Sve je to 

dovelo Grad u jednu nezgodnu situaciju i propitkivanje da li se sve možda trebalo provesti kroz 

Zakon o državnim potporama. Pročelnik je istaknuo da su tražena određena mišljenja i tumačenja 

na koji se način mogu davati određeni povlašteni  uvjeti s obzirom na novine u zakonima RH i 

legislativi EU. Zatraženo je i tumačenje od Ministarstva financija te će se po zaprimanju njihovog 

odgovora zauzeti konačan stav je li provedeni natječaj u skladu sa Zakonom o državnim potporama, 

a ako je, da će to omogućiti Gradu da donese konačnu odluku po pitanju navedenog projekta. 

 

Odgovarajući na drugo pitanje, gradonačelnik je zahvalio na prijedlogu i rekao da će razgovarati 

sa stručnim službama kako bi se realiziralo postavljanje led rasvjete kod pješačkih prijelaza jer je 

svako poboljšanje koje se odnosi na povećanje sigurnosti pješaka i vozača dobro došlo. 

 

Vijećnica gđa Nataša Vugrinović je pitala kolika je cijena klizanja u Kutini u odnosu na druge 

gradove te pohvalila ponudu i sadržaj Adventa koji su veći nego proteklih godina.  Osvrnula se i 

na zatvaranje stomatološke ordinacije u Banovoj Jarugi radi odlaska doktorice u mirovinu i navela 

kako interes za preuzimanje te ordinacije već postoji, ali je problem dotrajala stomatološka stolica. 

Vijećnicu je zanimalo postoji li mogućnost da se kupi nova stolica od strane Doma zdravlja. 

 

Na prvo pitanje je odgovorio direktor Komunalnih servisa Kutina d.o.o. g. Krešimir Lenić  i 

izvijestio je da je cijena klizanja 1,50 EUR za ulaz ili sat vremena i 1,50 EUR ukoliko za najam 

klizaljki te naveo cijene u nekoliko drugih gradova koje su u zadnjih par godina jako porasle pa je 

tako u Zagrebu 5+5,00 EUR, Varaždinu  5+5,00 EUR, Puli  5+5,00 EUR, a Splitu  6+2,00 EUR. 

Spomenuo je i sezonsku ulaznicu od 25 i 30 EUR kojom je omogućen neograničen ulaz uz najam 

klizaljki. Direktor je zaključio da klizalište dobro funkcionira i da je odaziv djece korisnika 

zadovoljavajući. 

 

Gradonačelnik je odgovorio na drugo pitanje i podsjetio da su tijekom prošle godine svi domovi 

zdravlja u SMŽ poslali jedinstvena ustanova, Dom zdravlja Sisačko-moslavačke županije, i što se 

tiče ulaganja u pojedine ispostave ili objekte Doma zdravlja koji su na području Grada Kutine, 

Grad Kutina stoji na raspolaganju te će održati sastanak s ravnateljicom Doma zdravlja SMŽ ako 

je to jedan od uvjeta da se u Banovoj Jarugi zadrži stomatološka ordinacija. 

Skrenuo je pažnju na sve više kritika koje dobiva jer Grad Kutina na traženje Doma zdravlja SMŽ 

sufinancira radove ili opremu u pojedinim domovima zdravlja dok ta ista županijska ustanova 

samostalno financira takve i slične objekte po drugim dijelovima županija i detaljno ih obnavlja na 

jednoj visokoj razini te da se dobra volja Grada Kutine da pomogne zloupotrebljava. Usprkos tome, 
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gradonačelnik je rekao da će pomoći i razgovarati s ravnateljicom i vidjeti kako se može riješiti 

problem stomatološke ordinacije u Banovoj Jarugi. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner obavijestio je sve prisutne da je pristupio Hrvatskog pučkoj seljačkoj 

stranci te više ne djeluje kao nezavisni vijećnik.  Izvijestio je vijećnike o svom razgovoru s jednom 

pedijatricom koja nije imala informaciju o pogodnostima koje Grad Kutina nudi te je potpisala 

ugovor s jednom drugom ustanovom. Vijećnik je pitao je li Grad Kutina uputio pismo namjere 

Domu zdravlja SMŽ u kojim bi tražili da se u natječaju za radno mjesto pedijatra u Kutini navedu 

sve pogodnosti koje Grad nudi i da li se osiguralo da to bude svima vidljivo. Budući da je riječ o 

gorućem problemu, vijećnik je zamolio da se gradskim vijećnicima i Domu zdravlja SMŽ dostavi 

takvo pismo kako bi svi zajedno pokušali naći pedijatra za Kutinu.  

Vijećnik je izrazio i nezadovoljstvo organizacijom prometa tijekom radova na kružnom toku u 

Ulici Vladimira Nazora. Objasnio je da vozači sjevernog dijela grada moraju prolaziti pored 

pogona Ziegler kako bi se uključili na glavnu cestu gdje zbog oštrog zavoja i brojnih kamiona 

nastaju velike gužve. Nadalje, nakon dojave građana, vijećnik je vidio da u Baranjskoj ulici koja 

prolazi pored Prima namještaja postoji makadamski put koji izbija direktno kod Ulice Vladimira 

Nazora. Stoga je tražio da Grad taj postojeći makadamski put uredi kako bi bio prohodan za male 

automobile te da se zabrani prijevoz kamionima s betonom iz obližnjih betonara. U tom slučaju, 

obrazložio je vijećnik, imali bi dvije ulice koje vode sa sjevera prema glavnoj ulici i put bi se bar 

malo rasteretio. Vijećnik je izvijestio da mu je nažalost u pisanom odgovoru na njegovo pitanje o 

toj mogućnosti napisano kako je taj dio ulice zelena površina stoga je zamolio da se odgovor 

preispita i da se pokuša stanovnicima sjevernog dijela grada omogućiti što brži i jednostavniji 

ulazak prema centru grada za vrijeme radova na izgradnji kružnog toka. 

 

Gradonačelnik je odgovorio na prvo pitanje i rekao kako je ravnateljici Doma zdravlja SMŽ  

usmeno prenio uvjete koje Grad Kutina može ponuditi prilikom zapošljavanja pedijatrice na 

području Grada Kutine i da ne zna je li to ona uvrstila u natječaj,  ali da će provjeriti. Svjestan 

problema pedijatra u Kutini, gradonačelnik je istaknuo da će možda predložiti da na neku od 

slijedećih sjednica Gradskog vijeća dođe ravnateljica i izloži svoje viđenje cijelog tog problema 

kako bi vijećnici imali priliku iznijeti svoje prijedloge te pridonijeti rješavanju problema pedijatra. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša, g. Eduard Gelešić je 

odgovorio na drugo pitanje vijećnika i ponovio da je odgovor u pravilu negativan. Izvijestio je da 

na gradskim mrežnim stranicama postoji obavijest za građane sa svim važnim informacijama o 

rokovima i o posebnoj regulaciji prometa za vrijeme trajanja radova. Istaknuo je da najveći problem 

predstavlja kamionski promet, onaj tranzitni promet koji ide sa sjevernih država prema našim 

gradovima i da se jedva uspjelo dogovoriti njihovo skretanje  u Garešnici preko Međurića da na taj 

način ne prolaze kroz Kutinu, no da uvijek postoje situacije kada pojedini vozači kamiona krivo 

skrenu i nađu se u gradu. Stoga se s djelatnicima policije pokušaju dogovoriti njihove češće 

ophodnje gradom. Što se tiče ulice koju je vijećnik spomenuo, pročelnik je odgovorio kako je ulica 

tijekom jeseni asfaltirana, da su u zadnje vrijeme popravljene sve rupe koje su se pojavile na 

Prelogovoj ulici kod Zieglera, da su popravljene bankine i svi problematični dijelovi uz nogometno 

igralište Vatrogasac. Nadalje je pojasnio da se Baranjska ulica koja ide samo do betonare Lonja-

Strug ne smatra prometnicom te ne zadovoljava tehničke uvjete i samo to što je unutar parcele 

Grada nije od važnosti za odvijanje prometa. Isto tako, spoj na Nazorovu ulicu nije spoj koji bi 

zahtijevao prometnicu, nego je to klasični kolni ulaz na privatne parcele. Pročelnik je naglasio kako 

ni Grad Kutina niti on kao pročelnik neće dozvoliti prometovanja tim dijelom iz razloga što je to 

premali koridor između ograde i potoka Husainca i nije više od 3 m. Zaključio je da će apelirati na 
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građane da voze asfaltiranom cestom koja je uređena unazad par mjeseci, koja nema udarnih rupa 

i će se vidjeti na koji način bi se i fizički moglo spriječiti prometovanje kraj betonare jer taj dio ne 

zadovoljava prolaz niti osobnih automobila. 

 

Točka 2. 

Prijedlog: 

a) Odluke o Proračunu Grada Kutine za 2025. godinu  

 

Pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za financije g. Andrija Vdović obrazložio Prijedlog odluke 

o Proračunu za 2025. godinu te pojasnio da se radi o konsolidiranom proračunu, proračunu Grada 

Kutine i proračunu svih 12 gradskih ustanova. Naglasio je da je ukupan iznos proračuna koji se 

predlaže za 2025. godinu 55.648.200,00 EUR od čega su ukupni prihodi i primici u iznosu od 

55.548.200,00 EUR, a 100.000,00 EUR je preneseni višak iz prethodne godine. U istom iznosu 

kao ukupni prihodi i primici predložen je i ukopan rashod za 2025. godinu. U nastavku je detaljnije 

pojasnio iznose planiranih prihoda Grada Kutine, zaduženja te rashode. 

 

Gradonačelnik je pojasnio da se povećani rashodi odnose na povećanje plaća svim proračunskim 

korisnicima, od gradske uprave do svih ustanova Grada Kutine, posebno naglasivši Dječji vrtić i 

Vatrogasnu postrojbu za koje su zakonima određeni iznosi plaća s kojima se lokalne jedinice 

moraju uskladiti. Osvrnuo na ulaganje u osnovne škole kojima se pokušava zadovoljiti zakonom 

propisane uvjete rada u osnovnim školam te je napomenuo da decentralizirana sredstva za školstvo 

koje daje država nisu povećana. Gradonačelnik je rekao da je proračun za 2025. godinu proračun 

kontinuiteta i realizacije projekta koji su započeti te ulaganje u socijalni dio, odnosno pomoći  

mladim obiteljima, posebno djeci i ulaganja u društveni i kulturni dio. Gradonačelnik je podsjetio 

da se realizira sveukupno dvanaest investicija čija sredstva su dobivena od EU fondova. Ukazao je 

da su investicije u različitom stupnju provedbe te da je cilj investicija poboljšanje predškolskog 

standarda kroz izgradnju vrtića na području grada Kutine, proširenje postojećih osnovnih škola, 

Osnovne škole Stjepana Kefelje i Osnovne škole Mate Lovraka, te energetske obnova društvenih 

objekata. Izvijestio je da Grad Kutina racionalno usmjerava novčana sredstva osigurana u 

proračunu te nema negativno poslovanje u prethodnoj godini. Obavijestio je da će možda biti 

potrebno raditi rebalans proračuna u trećem ili četvrtom mjesecu zbog određenih projekta za koje 

se čekaju odluke ministarstva za financiranje iz EU sredstava.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je u ime kluba SDP-a i Laburista naglasila da neće podržati 

proračun. Osvrnula se na  izgradnju komunalne infrastrukture te je istaknula da će vjerojatno pola 

planiranih projekta biti maknuto na idućem rebalansu. Ujedno se osvrnula na održavanje 

komunalne infrastrukture  za koju je rekla da je loše održavana i uređena te je naglasila da je Gradu 

Kutini potrebno više održavanih zelenih površina sa cvijećem. Osvrnula se na školstvo te upitala 

da li su osigurani pomoćnici u nastavi. Ujedno se osvrnula na zdravstvenu zaštitu sugrađana te 

ukazala na nedostatak pedijatra, potrebi za proširenjem specijalističkih pregleda te nabavku holter 

tlaka i holtar srca. Vijećnica se osvrnula i na sport te ju  je zanimalo da li se u sportski centar 

dodatno ulaže i da li se planira njegova obnova. Zamolila je da joj se pisanim putem proslijedi 

tablica raspodjele novčanih sredstava za sportske udruge s uvjetima po kojima se raspoređuju 

sredstva za udruge. 

 

Na pitanje vezano uz komunalnu infrastrukturu, gradonačelnik je odgovorio da se uvijek može 

bolje i da će nastojati poboljšati uređenje okoliša. Što se tiče pomoćnika u nastavi objasnio je da 

Grad financira sve pomoćnike za koje su osnovne škole procijenile da su potrebni te da financira 
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još dva dodatna pomoćnika u nastavi u cijelosti te produženi boravak i dodatne učitelje te financira 

sve pomoćnike u Dječjem vrtiću u 100 postotnom iznosu. Vezano za sportski centar, gradonačelnik 

je odgovorio da se svake godine ulaže, tako da će se i ove godine uložiti u određeni dio obnove 

infrastrukture sportskog centra. Obavijestio je prisutne da postoji mogućnost realizacije projekta 

energetske obnove sportskog centra u suradnji s APN-om. Na pitanje vezano za raspodjelu 

novčanih sredstva sportskim udrugama, gradonačelnik je rekao da jednom godišnje Zajednica 

sportskih udruga predaje izvještaj Gradskom vijeću iz kojeg je vidljivo kako su raspodijelili 

sredstva.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević  osvrnula se na povećanje troška plaće te je upitala da li se to 

odnosi na povećanje minimalnih plaća ili se dižu sve plaće. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da se prvenstveno ide na povećanje minimalnih plaća pa onda i ostalih 

plaća. Podsjetio je na podizanje koeficijenata i osnovice u državnoj upravi čime je postavljen 

standard kojem teži i lokalna samouprava. 

 

Vijećnik g. Miomir Rajšić se osvrnuo na proračun i kapitalne projekte kao što je izgradnja vrtića,  

rekonstrukcija nogostupa te pješačke staze kao ona u ulici Hrvatskih branitelja, izgradnju kružnog 

toka te je rekao da je navedeni proračun predizborni jer se završetak kapitalnih  radova planira u 

proljeće 2025. godine. 

 

Vijećnik g. Matija Šurbek je u ime Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice-HDZ-a 

naglasio da će podržati proračun te smatra da je proračun realno planiran i da su u proračunu 

planirana sredstva za kvalitetno funkcioniranje gradske uprave, 6 gradskih ustanova i 6 osnovnih 

škola. Osvrnuo se na sredstva za rad udruga u kulturi i sportu, dodatna sredstva za vatrogastvo, 

zdravstvo i socijalnu skrb, subvencije poduzetnicima i dr. te istaknuo da nisu povećane cijene 

usluga koje su u nadležnosti Grada, kao što su komunalna naknada i komunalna doprinosi. Ujedno 

se osvrnuo na kapitalne projekte koji se planiraju realizirati te ih je pohvalio. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner se osvrnuo na zaduživanja tijekom godina pa je ukazao da svake 

godine zaduživanje raste  pa se time povećavaju i izdaci za otplatu glavnice kredita. Osvrnuo se na 

iznose kredita od 2023. do 2027. godine te je upitao zašto nema planiranih iznosa kredita u 2026. 

i 2027. godini. Izvijestio je prisutne da je ispred Hrvatske pučke seljačke stranke predao obrazac 

za podnošenje prijedloga za proračun s određenim prijedlozima kao što je prijedlog o osiguravanju 

sredstva za donaciju rada ljekarna nedjeljom, te prijedlog za daljnje projektiranje zgrade za starije 

i nemoćne zbog malog kapaciteta smještaja čija stavka se u proračunu smanjuje. Osvrnuo se na 

program građenja komunalne infrastrukture te je rekao da se od ukupnih sredstava osiguranih u 

proračunu, 23% ulaže u naselje Repušnica te je rekao da  druga naselja, a i centar grada Kutine 

nema osigurano toliko sredstva. Izvijestio je da neće podržati proračun. 

 

Privremeni pročelnik g. Andrija Vdović pojasnio je postupak zaduživanja te naglasio kako 

Ministarstvo financija inzistira da investicija bude planirana u potpunosti u jednoj godini, kada se 

podiže kredit, iako se radi o investiciji koja će se realizirati kroz četiri godine. Vezano za pitanje 

smanjenja stavke za dom za starije i nemoćne, pomoćnik pročelnika je objasnio da je Grad Kutina 

sufinancirao investiciju izgradnje doma za starije i nemoćne pa je zato prethodnih godina u 

proračunu navedena stavka bila veća.  
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Gradonačelnik se također osvrnuo na zaduživanje te naveo da je kod zaduživanja bitan mjesečni 

anuitet te je rekao da Grad Kutina ima mjesečne anuitete u razumnoj granici te da oni ne utječu na 

likvidnost proračuna. Ujedno je objasnio da se novci od zaduživanja ulažu u materijalno dobro koje 

ostaje kao vrijednost za buduće naraštaje Grada Kutine te da Grad Kutina kapitalne investicije ne 

može realizirati iz vlastitih sredstava. Vezano za pitanje donacija za rad ljekarna nedjeljom, 

gradonačelnik je odgovorio da će pokušati pronaći rješenje s vlasnicima privatnih ljekarni na 

području Grada Kutine. Podsjetio je prisutne da je prije dvije – tri godine pokušavao riješiti 

problem organizacije rada nedjeljom  te je istaknuo  da vlasnici ljekarni nisu bili zainteresirani. 

Vezano za komunalnu infrastrukturu u Repušnici, gradonačelnik je odgovorio da nije primijetio da 

su veća ulaganja nego u ostalim dijelovima grada 

 

Vijećnik g. Drago Šparavac je govorio o manifestacijama u okolici Grada Kutine na kojima se 

organizira podjela hrane i pića. Mišljenja je da bi se i tijekom manifestacija na području Grada 

trebalo organizirati podjela hrane i pića kao i u okolnim mjestima. Pohvalio je rekonstrukciju 

duplih traka i izradu novog kružnog toka te se osvrnuo na nogostup, odnosno pješačko- 

biciklističku stazu u Ulici Hrvatskih branitelja za što je planiran iznos od 1.500.000,00 EUR te  

upitao da li će to biti dovoljno sredstava za izgradnju. Osvrnuo se na potpore poduzetništvu, 

subvencije te iznose za elementarne nepogode za koje smatra da su premali posebno imajući u vidu 

nepogode koje su zadesile područje Grada Kutine posljednjih godina. Vezano za sport vijećnik je 

istaknuo da su osigurana sredstva za sport mala te da se moraju povećati. Izvijestio je da se u 

zajednici športskih udruga nalazi tridesetak udruga i da je osigurani iznos mali. U vezi stavke 

ulaganja u imovinu od 110.000,00 EUR upitao je da li je to ulaganje za sportski dom.  

 

Gradonačelnik se u odgovoru osvrnuo na manifestacije koje se održavaju na području Grada Kutine 

kao što su Advent, Festival vina i Petrovo koje su na vrlo visokoj razini te objasnio da nešto što je 

za građane besplatno zapravo to i nije jer to sve Grad ili netko drugi mora financirati. 

Osvrnuo se na izgradnju pješačkih staza te pojasnio da sredstva za njihovu izgradnju ovise o nizu 

čimbenika. Vezano za sport, gradonačelnik je rekao da se slaže da je mali iznos sredstva osiguran 

te je u svoje ime čestitao i zahvalio svima onima koji vode udruge, kako sportske tako i kulturne. 

Osvrnuo se na rad udruge Zaklada Sandra Stojić ili Udruge OSI koje imaju po pet zaposlenih te je 

naglasio da se financiraju sredstvima iz Eu fondova na koje prijavljuju svoje projekte.  

 

Vijećnik g. Dragutin Šparavac je tražio nadopunu te se osvrnuo na nogostup u Kutinskoj Slatini i 

kraj nogometnog igrališta Moslavina u Ulici Hrvatskih branitelja gdje je prošla aglomeracija. 

Podsjetio je da se radi oko 300 metara pješačke staze u oba dvije ulice za koje je rečeno da će 

izvođač vratiti u prvobitno stanje. Ujedno se osvrnuo na rijeku Kutinicu od ceste D 45 prema 

Čairama te je izvijestio prisutne da je na mjestima odronuli  nasipi  te su se napravili čepovi koje 

treba sanirati. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da će dogovoriti sastanak s Moslavinom d.o.o. u  vezi aglomeracije i 

Hrvatskim vodama d.o.o. u vezi sanacije Kutinice. 

 

Vijećnik g. Drago Šivak se referirao na rad ljekarni nedjeljom te je obavijestio prisutne da 

Popovača ima dvije ljekarne i jedna je otvorena svake nedjelje do 12 sati. Vezano za proračun, 

osvrnuo se na stavku izgradnje pješačko- biciklističke staze u Fumićevoj ulici u iznosu od 

1.000.000,00 EUR. Zanimalo ga je da li je određeni iznos plaćen u ovoj godini te koliki će biti 

ukupni trošak pješačko- biciklističke staze. Osvrnuo se na izgradnju pješačko biciklističke staze u 

Repušničkoj lipi koja je približno iste dužine kao i Fumićeva ulica za koju je planirano 700.000,00 
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eura te je zamolio objašnjenje u vezi cijene navedenih projekta. Osvrnuo se na sunčane elektrane 

u domu u Repušnici i Prijemnog centara Repušnica te je upitao da li se na domu mogu postavljati 

sunčane elektrane s obzirom na energetsku obnovu i gdje će se postaviti sunčane elektrane na 

Prijamnom centru u Repušnici jer postoje dvije sunčane elektrane na objektu i četiri na metalnim 

stupovima. Pitao je šta Grad planira s prostorom u zgradi na trgu u koji je trebala biti gradska 

knjižnica i hoće li se taj prostor uređivati. 

 

Vezano za izgradnju pješačkih staza, gradonačelnik je odgovorio da će pismeno odgovoriti na 

navedeno pitanje. Vezano za pitanje sunčanih elektrana, gradonačelnik je rekao da to nisu sunčane 

elektrane nego kolektori za proizvodnju tople vode te da postoji šest ili sedam pripremljenih 

projekta za društvene objekte na području Kutine za buduće ulaganje preko EU fondova.  

 

Vijećnik. g. Drago Šivak je tražio nadopunu te je naveo da postoje četiri sunčane elektrane na 

metalnim stupovima, a one dvije na prijemnom centru su kolketori za proizvodnju tople vode.  

 

Vijećnik g. Jure Nikšić u ime Hrvatske stranke umirovljenika i kao koalicijski partner rekao je da 

će podržati proračun. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes je postavio pitanje vezano za širokopojasni internet koji je u 2023.g. 

sufinanciran u iznosu od 18.000,00 EUR i 8.000,00 EUR od strane Grada Kutine. Upitao je zašto 

se to ne vidi u ovom Prijedlogu proračuna. Navedeno pitanje je već postavio pročelniku g. Hrvoju 

Krmeliću te je dobio opširan odgovor no ne razumije zašto se sada navode drugačiji podaci. 

 

Pročelnik g. Hrvoje Krmelić je podsjetio da investitor neće biti Grad Kutina te da je Grad Kutina 

imao obvezu napraviti određenu studiju koja je dobila suglasnost od strane regulatorne agencije 

HAKOM. Naglasio je da HAKOM  raspisuje natječaj na koji se javlja privatni investitor temeljem 

napravljene studije koji ima interes izgraditi širokopojasni internet uz sufinanciranje EU za cijelo 

područje grada. Objasnio je da u prvom krugu natječaja za iskazivanje interesa, nijedna tvrtka nije  

iskazala interes za izgradnju te je Gradu sugerirano da napravi preinake studije. Obavijestio je da 

je u ponovljenom natječaju interes iskazala tvrtka OPTIX Infrastructure  d.o.o. za područje Grada 

Kutine te da su u fazi projektiranja odnosno izrade glavnog projekta. 

 

Vijećnik g. Robert Krpes tražio je nadopunu i rekao da je dobio pisani odgovor 18. listopada u 

kojem je navedeno da je u razvoj širokopojasne infrastrukture utrošeno 21.102,00 EUR. Zanimalo 

ga je pošto od navedenog iznosa iz MPO-a dobiveno 8.862,00 , gdje je ostalih 13.000,00 EUR, ako 

je u proračunu u stavci kapitalni projekti u 2024. godini osiguran iznos od 7.000,00 EUR. 

 

Pročelnik g. Andrija Vdović je objasnio da se radi o iznosu za cijeli projekt te da postoji mogućnost 

da je realizacija bila u 2022. godini te se u ovom proračunu to ne vidi. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je zamolio da mu se objasni razlika između termina pločnik i pločnik-

biciklistička staza koji se spominju u Prijedlogu proračuna. Podsjetio je da je u proračunu za 2024. 

godine bilo riječi o kapitalnom projektu biciklističke staze od Fumičeve ulice do Šartovca  te da je 

za stazu u Fumičevoj ulici bio osiguran iznos od 1.500.000,00 EUR te da se u prijedlogu proračuna 

za 2025. godine nalazi isti iznos, ali nema biciklistička staze. 

 

Pročelnik g. Eduard Gelešić je objasnio da se radi o različitim širinama i da se u Fumićevoj ulici 

radi pločnik oko 3m širine, a u drugom dijelu će biti širina oko 2 m.  
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Vijećnik g Momir Rajšić je rekao da se u Prijedlogu proračuna za 2025. godine u stavci izgradnja 

infrastrukture nema pločnika u Banovoj Jaruzi koji je u lošem stanju. Obavijestio je prisutne da će 

to biti jedan od njegovih amandmana na rebalansu proračuna. 

 

Vezano za pitanje nogostupa u Banovoj Jaruzi, gradonačelnik je rekao da planirana izgradnja tog 

nogostupa već da je u plan stavljeno projektiranje i izrada pješačke staze u Međuriću. Ujedno je 

objasnio proces izgradnje pješačkih staza. 

 

Vijećnik g. Dražen Kinderman osvrnuo se na radove u Mjesnom odboru Repušnica i na izgradnju 

pješačko-biciklističke staze u Fumićevoj ulici i u Repušničkoj lipi te je rekao da su one bitne zbog 

sigurnosti djece i ostalih mještana. Složio se s vijećnikom g. Dragom Šivakom da je Vinogradska 

ulica devastirana poslije aglomeracije i obavijestio prisutne da je podnio prijedlog za rekonstrukciju 

navedene ulice gradonačelniku. Ujedno se osvrnuo na projekt vinske kuće „Škrlet“ koja će se 

nalaziti u Vinogradskoj ulici te je istaknuo da je navedena kuća razlog da se Vinogradska ulica 

obnovi i asfaltira. Ukazao je na propuste prilikom izvođenja radova na projektu aglomeracije i 

krivo postavljenim šahtama na kanalizacijskom sustavu. Upitao je tko će platiti te šahte koje nisu 

dobro postavljene i zašto plaćeni nadzorni inženjer ne odgovora za izvršenje radova koji se provode 

u Repušnici. 

 

Gradonačelnik je obavijestio da je održan sastanak s djelatnicima Moslavine d.o.o., izvođačima i 

nadzorom na temelju poziva mještana i u drugim mjestima (Jamarica i Šartovac) te je rekao da se 

može održati  sastanak s Mjesnim odborom Repušnica temeljem vijećnikovog zahtjeva.  

 

Vijećnik g. Robert Krpes je vezano za komunalnu infrastrukturu, podsjetio gradonačelnika o 

situaciji kada je jedan investitor preuzeo nekretninu prijašnjeg te je investitor pitao da li ima pravo 

na oslobađanje komunalne naknade pošto je kupio sva prava i obaveza od prijašnjeg vlasnika. 

Objasnio da se radi o investitoru koji želi graditi trgovački centar preko puta trgovačkog centra 

Plodine. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da svi potencijalni investitori koji ulažu odnosno grade objekte u gradu 

znaju koji su uvjeti, od oslobađanja komunalnog doprinosa do prava građenja, te je objasnio da 

Grad Kutina oslobađa plaćanja komunalnog doprinosa jedino za izgradnju objekata u industrijskim 

i poduzetničkim zonama na području Grada Kutine i odgađa plaćanje komunalne naknade na pet 

godina. Obrazložio je da se ne može osloboditi trgovački centar ili bilo koja druga investicija od 

plaćanja komunalnog doprinosa za izgradnju na navedenom području te da su investitori 

razgovarali sa službenicima Grada i dobili su sve potrebne informacije koje su ih zanimale.  

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner se osvrnuo na Program održavanja komunalne infrastrukture pod 

točkom 1. 5. gdje se navodi održavanje vertikalne signalizacije i semafora i da je semafor na 

raskrižju Radićeve i Matoševe pod nadležnošću Grada Kutine. Zanimalo ga je ako postoji problem 

s navedenim semaforom, da li javljamo upravnom odjelu Grada Kutine nadležnom za poslove 

održavanja komunalne infrastrukture. Ujedno se osvrnuo na stavku proračuna pod financijskom 

klasifikacijom 107 socijalna pomoć stanovništvu u iznosu od 380.000,00 EUR. Zanimalo ga je koje 

su to socijalne pomoći jer je čuo priču da ljudi dobivaju financijsku pomoć odnosno vaučere s 

različitih strana za istu stvar kao na primjer pomoć za struju i plin i da oni plaćaju račune i od 

drugih ljudi preko svojih računa. Upitao je da li postoji mogućnost da ograničimo navedenu 
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financijsku pomoć odnosno vaučere  teko da ta pomoć vrijedi samo za adresu na kojoj je prijavljena 

osoba. 

 

Pročelnik g. Eduard Gelešić je pojasnio da je navedeni semafor u nadležnosti njegovoj upravnog 

odjela dok su ostali semafori u gradu u nadležnosti Županijskih cesta i Hrvatskih cesta, te se kvarovi 

za taj semafor prijavljuju upravnom odjelu Grada. Podsjetio je prisutne da je semafor nedavno imao 

kvar te da je problem riješen unutar 24 sata. 

 

Na drugo pitanje odgovorio je pročelnik g. Željko Tomičić te je rekao da Grad Kutina ne daje 

vaučere po pitanju socijalne pomoći. Objasnio je da jedine vaučere koje Grad Kutina osigurava su 

pomoći roditeljima za nabavku školskoga pribora te da se vaučer izdaje na ime i prezime i te da se 

prilikom nabavke pribora isti predaju u knjižari i s računom se vraćaju u upravni odjel Grada Kutine 

nadležnog za obrazovanje. Pročelnik je pojasnio koje socijalne pomoći pruža Grad Kutina te naveo 

jednokratnu novčanu pomoć, troškove stanovanja, plaćanje robnih pristojbi, sufinanciranje grobnih 

mjesta te subvencioniranje troškova odvoza smeća. 

 

Vijećnik g. Davor Malić je konstatirao da je proračun izborni zato što je 2025. godina izborna 

godina, ali da će proračun podržati. 

 

Predsjednik g. Nebojša Čović je izvijestio prisutne da su pristigla tri amandmana na Prijedlog 

proračuna te dao riječ pomoćniku pročelnika g. Andriji Vdoviću. 

 

Pomoćnik pročelnika g. Andrija Vdović rekao je da su prva dva amandmana pristigla od strane 

nezavisnog vijećnika g. Davora Kljakića te da su tehnički ispravna i da se o njima može raspravljati 

i glasovati. Osvrnuo se na drugi amandman te je objasnio da ukoliko se drugi amandmani prihvati, 

vijećnik ne može uvjetovati s koje stavke se skidaju financijska sredstva. Objasnio je na primjeru 

te je rekao da  ako se sredstva preusmjeravaju sa stavke razvoja sporta, aktivnosti, poticanja rada 

sportskih udruga grada, onda će se umanjiti iznos s navedene stavke, ali da li će se umanjiti 

rukometnom ili nogometnom klubu odlučuje Zajednica športskih udruga, a ne Gradsko vijeće. 

 

Vijećnik g. Davor Kljakić je obrazložio svoje amandmane. Osvrnuo se na poticanje demografskog 

rasta i koliko drugi gradovi izdvajaju za rođenje djeteta te je predložio povećanje stavke za 

100.000,00 EUR na 200.000,00 EUR te da se za rođenje prvog djeteta roditeljima isplati 1.000,00 

EUR, za drugo dijete 1.200,00 EUR i za treće i svako sljedeće dijete 1.500,00 EUR.  U vezi drugog 

amandmana, vijećnik je rekao da je tražio povećanje stavke za 100.000,00 EUR na 200.000,00 

EUR za sufinanciranje školskih udžbenika i školskog pribora. Predložio je da se financijska 

sredstva za ove stavke uzmu sa stavki  rukometnog kluba, nogometnog kluba i Turističke zajednice 

jer je mišljenja da su navedene stavke u zadnje dvije godine kroz rebalans i proračun najviše 

povećane. Istaknuo je da nema ništa protiv manifestacija, nogometa i rukometa, ali smatra da su 

djeca važnija. Vijećnik je rekao da će podržati proračun, ukoliko se povećaju navedene stavke 

predložene amandmanima. 

 

Gradonačelnik je odgovorio da su predloženi amandmani pozitivni te da se novi prijedlog odluke 

o pomoći za rođenje djeteta nalazi na dnevnom redu ove sjednice Gradskog vijeća. Obavijestio je 

da je u prijedlogu odluke predloženo da se novčani iznos sa 250,00 EUR za prvo dijete poveća na 

500,00 EUR, na 600,00 EUR za drugo dijete i 700,00 EUR za treće dijete. Izvijestio je prisutne  da 

se ne može izvesti povećanje stavaka koje je predložio vijećnik g. Davor Kljakić u ovoj fazi 

donošenja proračuna, ali da se amandmani mogu staviti na razmatranje za rebalans proračuna ako 
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se Gradsko vijeće s navedenim slaže. Osvrnuo se na mjere Republike Hrvatske i povećanje naknada 

majkama koje su na porodiljinom i rekao da je to najbolja demografska mjera jer se ne smanjuju 

drastično prihodi odlaskom majke na porodiljini. Istaknuo je da je naknada Grada Kutine 

simbolična. U vezi povećavanja stavke za rukomet objasnio je da je izostalo financiranje glavnog 

sponzora u sportu Petrokemije d.o.o i da je bilo potrebno nadomjestiti manjak sredstava. Što se tiče 

stavke Turističke zajednice rekao je da se u navedenoj stavci nalazi organizacija Festivala vina, 

Petrova i Dana grada i da se stavka ne može smanjiti. Vezano za stavku sufinanciranja školskih 

knjiga i školskog pribora, gradonačelnik je podsjetio da je Vlada Republike Hrvatske donijela 

odluku o financiranju nabavke udžbenika za osnovnu školu pa su sredstva za nabavku školskih 

knjiga smanjena i preusmjerena za nabavku školskog pribora i radnih bilježnica. Gradonačelnik 

nije prihvatio prijedloge vijećnika amandmane. 

  

Vijećnik g. Davor Kljakić je tražio nadopunu te je rekao da se povećanjem naknade za rođenje 

djeteta pomaže roditeljima s troškovima koje iziskuje rođenje djeteta. Ukazao je da gradonačelnik 

može ako prihvati amandmane ponuditi rješenje. 

 

Predsjednik g. Nebojša Čović pozvao je vijećnike da glasuju za amandmane. 

 

Sa 7 glasova za, 10 protiv, 0 suzdržan nije prihvaćen amandman o povećanju stavke za demografski 

rast i povećanje naknada za rođenje djeteta. 

 

Sa 3 glasova za, 8 protiv i 5 suzdržan nije prihvaćen drugi amandman za povećanje stavke 

sufinanciranja školskih knjiga i školskog pribora. 

 

Predsjednik g. Nebojša Čović pozvao je vijećnika g. Dražena Kindermana da obrazloži amandmane 

koje je on podnio. 

 

Pomoćnik pročelnika g. Andrija Vdović je objasnio da se ovdje samo djelomično radi o 

amandmanu pošto se radi o preraspodjeli unutar stavke proračuna.  

 

Gradonačelnik je rekao da je amandman prihvatljiv iako nije tehnički ispravan te će se provesti 

unutarnja preraspodjela stavke. Objasnio je da se proračun donosi na drugoj razini, a da je četvrta 

razina predmet unutarnje raspodjele. 

 

Vijećnik g. Dražen Kinderman je povukao svoj amandman. 

 

Predsjednik g. Nebojša Čović je rekao pošto je vijećnik g. Dražen Kinderman povukao amandman 

da se o istom neće glasovati. Obavijestio je prisutne da se prelazi na treći amandman koji je 

zaprimljen ispred Kluba vijećnika SDP-a i Laburista,  

 

Pomoćnik pročelnika g. Andrija Vdović je obavijestio da je amandman tehnički ispravan i da se o 

njemu može raspravljati i glasovati. 

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je prezentirala amandmane ispred Kluba vijećnika SDP-a i 

Laburista. Objasnila je da se prvi amandman odnosi na malo i srednje poduzetništvo te je rekla da 

smatra da je potrebno uložiti više sredstava u mala i srednja poduzetništva kako bi im se osiguralo 

nesmetano poslovanje. Kazala je da amandmanom predlažu povećanje u iznosu od 30.000,00 EUR 

koje bi omogućilo dodatne subvencije za projekte i digitalizaciju poslovanja. Vijećnica je 
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predložila da se organiziraju edukacije i radionice za mlade poduzetnike kako bi imali podršku 

prilikom procesa osnivanja poduzeća te je predložila promociju lokalnih proizvoda i OPG-ovaca i 

povezivanje poduzetnika s područja Grada Kutine. Vezano za drugi amandman, vijećnica je 

predložila povećanje sredstava za stavku ostale udruge s10.000,00 EUR  na 20.000,00 EUR zato 

što je vidljivo da nisu sve udruge jednako zastupljene, pogotovo Udruga Faun. Vezano za treći 

amandman, vijećnica je rekla da predlažu povećanje sredstava za Gradski savez KUD-ova jer 

okupljaju deset kulturno umjetničkih društava koje rade na očuvanju baštine. 

 

Gradonačelnik je konstatirao da su svi amandmani dobri i kvalitetno napravljeni te ih podržava, ali 

odbija. Ujedno je istaknuo da će navedeni amandmani sigurno biti realizirani tijekom godine. 

Vezano za malo i srednje poduzetništvo gradonačelnik je pojasnio da Grad Kutina kontinuirano 

provodi natječaj za subvencioniranje poslovanja i pomoć OPG-ovima. Vezano za drugi amandman, 

rekao je sredstava uvijek premalo naspram onoga što udruge očekuju. Vezano za treći amandman 

o povećanju sredstava za Gradski savez KUD-ova, gradonačelnik je rekao da Grad Kutina 

sufinancira programe i manifestacije u organizaciji KUD-ova te ostale troškove (najam 

kinodvorane, prijevoz itd.) i da uvijek pomaže KUD-ove. 

 

Predsjednik g. Nebojša Čović pozvao je vijećnike da glasuju za amandmane. 

 

S 5 glasova za, 11 protiv, 0 suzdržan nije prihvaćen amandman o povećanju stavke za malo i srednje 

poduzetništvo. 

 

S 5 glasova za, 9 protiv i 2 suzdržan nije prihvaćen drugi amandman za povećanje stavke ostalih 

udruga. 

 

S 5 glasova za, 9 protiv i 2 suzdržan nije prihvaćen treći amandman za povećanje stavke udruge iz 

kulture i obrazovanja. 

 

S 11 glasova  za, 5 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o Proračunu Grada Kutine 2025. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

b) Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2025. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

građenja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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c) Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2025. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

održavanja komunalne infrastrukture Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

d) Programa javnih potreba u školstvu za 2025. godinu 

 

 

Jednoglasno s 16 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u školstvu za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

e) Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju u 2025. godini 

 

S 12 glasova za, 1 protiv, 3 suzdržan donijet je 

 

Program 

 javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

f) Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2025. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

g) Programa javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2025. godinu 

 

S 11 glasova za, 5 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u kulturi Grada Kutine za 2025. godinu 
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Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

h) Programa javnih potreba u sportu za 2025. godinu 

 

S 11 glasova za, 4 protiv, 1 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u sportu za 2025 godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

i) Programa javnih potreba udruga Grada Kutine za 2025. godinu 

 

S 12 glasova za, 4 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba udruga Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

j) Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2025. godinu 

 

S 12 glasova za, 4 protiv, 0 suzdržan donijet je 

 

Program 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Kutine za 2025. godinu. 

 

Program je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 3.  

Prijedlog odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Prijedlog odluke o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2025. godinu prezentirao je pomoćnik 

pročelnika za financije, g. Andrija Vdović i objasnio da je riječ o tehničkoj odluci koja se donosi 

uz proračun, kojom se definira način isplata i raspolaganja sredstvima u proračunu, određuje na 

koji način proračunski korisnici troše sredstva, koji su limiti za trošenje sredstava za 

gradonačelnika, koji su način zaduženja i na koji se način  preuzimaju sve obaveze na teret Grada 

Kutine. 

Vijećnik g. Dragutin Vagner imao je primjedbu kako je u izglasavanju Proračuna za 2025. godinu 

bio primoran glasati za amandmane koje nije vidio i zamolio da se ubuduće svim vijećnicima 

dostavljaju svi materijali o kojima se treba glasati kao i njihovi prijedlozi. 

Rasprave nije bilo. 

 

S 10 glasova za, 5 protiv, 0 suzdržan donijeta je 
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Odluka 

o izvršenju Proračuna Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4.  

Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne 

projekte izgradnje i rekonstrukcije nerazvrstanih gradskih cesta i izgradnje nogostupa 

 

Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte 

izgradnje i rekonstrukcije nerazvrstanih gradskih cesta i izgradnje nogostupa ukratko je predstavio 

pomoćnik pročelnika za financije g. Andrija Vdović i objasnio da je riječ o odluci koju je Gradsko 

vijeće Grada Kutine donijelo vezano za financiranje investicija iz kredita. S obzirom da je Upravni 

odjel za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša predložio izmjenu i dodavanje  jednu ulice u 

mjestu Ilova  potrebno je izmijeniti odluku kako bi se mogla tražiti prenamjena sredstava kredita 

od Ministarstva financija. Naglasio je da se ne radi o novom zaduženju i dodatnim obavezama. 

Rasprave nije bilo. 

 

S 11 glasova za, 0 protiv, 5 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o izmjeni Odluke o kreditnom zaduženju Grada Kutine za kapitalne projekte izgradnje i 

rekonstrukcije nerazvrstanih gradskih cesta i izgradnje nogostupa 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 5.  

Prijedlog odluke o rasporedu rezultata ostvarenog u 2023. godini 

 

Prijedlog odluke o rasporedu rezultata ostvarenog u 2023. godini ukratko je obrazložio pomoćnik 

pročelnika za financije g. Andrija Vdović i izvijestio kako je Grad obvezan ovu odluku donijeti 

sukladno Pravilniku o proračunskom računovodstvu i da je riječ o rasporedu unutar pojedinih 

skupina prihoda i rashoda. Objasnio je da se zaduženja uvijek pokrivaju iz općih prihoda jer se 

kredit ne može dići da bi se vraćao drugi kredit i da se kapitalna izgradnja uvijek financira iz 

zaduženja. Sukladno tome obveza je predmetnu odluku donijeti na Gradskom vijeću kako bi se 

dala uputa nadležnom odjelu da izvrši preknjiženja. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

S 11 glasova za, 0 protiv, 4 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o rasporedu rezultata ostvarenog u 2023. godini 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 



20 

 

 

 

Točka 6. 

Prijedlog odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana 

uređenja Grada Kutine 

 

Pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i graditeljstvo, gđa Snježana Šlabek Ohman, 

prezentirala je Prijedlog odluke o donošenju VII. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog 

plana uređenja Grada Kutine i navela pravni temelj za donošenje odluke, ocjenu stanja i osnovna 

pitanja koji se Prostornim planom uređuju. Zatim je izrađivač plana, predstavnik tvrtke Grgurević 

i partner g. Hrvoje Vidović svojim izlaganjem prisutne proveo kroz kartografske priloge plana. 

Pored predstavnika tvrtke Gregurević i partneri g. Hrvoja Vidovića prisutna je bila i gđa Ivona 

Jerković. 

 

Raspravu je svojim pitanjem otvorio vijećnik g. Dragutin Vagner i pitao zašto vijećnici nisu dobili 

i kartografske prikaze u navedenim mjerilima kao što se navodi u materijalima. Spomenuo je 

područje Ilovskog jezera kojim trenutačno gospodare Hrvatske šume u ime Republike Hrvatske, 

gdje se nalazi stoljetna šuma hrasta lužnjaka, a da je taj dio sada obuhvaćen kao industrijska 

logistička zona.  

 

Gđa Ivona Jerković je odgovorila kako u važećem planu u tom dijelu uopće nije izvršena izmjena, 

i da je to nešto što je u njemu određeno kao površina gospodarske namjene, ali da je bitno 

napomenuti da je ista površina tako određena i u Županijskom planu jer je ovo ujedno i zona 

Županijskog značaja, tako da tu Zakon o prostornom uređenju ne onemogućuje planiranje 

gospodarske namjene na šumama. Gđa Jerković je nastavila kako je druga stvar da li bi trebalo i 

na koji način, reorganizirati dodatno površine gospodarske namjene na području Grada Kutine i taj 

komad južno od obilaznice preseliti negdje drugdje, na neku površinu koja bi bila adekvatnija. 

Izvijestila je da je upravo po tom pitanju održan razgovor i s predsjednikom Hrvatskih šuma koji 

je bio na javnoj raspravi, ali je zaključeno da u ovom trenutku to ostaje tako planirano jer ukidanjem 

te namjene u ovom trenutku Grad Kutina neće imati mogućnost proširenja i planiranja takve nove 

površine i da se mora na neki način čuvati navedenu površinu i vidjeti, ovisno o gospodarskim 

ciljevima i razvoju grada, gdje takvu površinu preseliti. 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je ponovio da je pitao i zašto u materijalima vijećnici nisu dobili  karte 

čisto da mogu vidjeti ako negdje nešto ima. Izrazio je i žaljenje što je dobio obavijest poštom o 

odbijanju njegovog zahtjeva i zahtjeva velikog broja osoba, što inicijative više građana, što 

pojedinačnih građana, o micanju mogućnosti izgradnje kogeneracijskog postrojenja i negodovao 

je zbog prebacivanja odgovornosti između Grada Kutine i Sisačko-moslavačke županije. 

 

Vijećnika g. Miroslava Šnjarića su zanimale solarne elektrane u Janja Lipi jer je primijetio da su 

na poljoprivrednom zemljištu.  

 

G. Vidović je pojasnio da u zadnjim izmjenama Zakona o prostornom uređenju iz ljeta 2023. godine 

postoji cijeli niz kategorija zemljišta na kojima je moguće realizirati sunčane elektrane, a da to 

uopće ne mora biti uneseno u prostorne planove i da dolaze u obzir i neke kategorije 

poljoprivrednog zemljišta i lokacije uz gospodarske zone na poljoprivrednom zemljištu i da se to 

ne obrađuje prostornim planom. Objasnio je da su  nekakve značajnije površine i lokacije koje su 

planirane striktno Prostornim planom za solarnu elektranu rađene po ovim kriterijima,  a da je jedan 

od njih koji se je gledao  bilo kategorija poljoprivrednog zemljišta, ekološka mreža, vodoopskrba 
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itd., te da je tu provjeren cijeli niz stvari kako bi u nekoj općoj razini sve što je isplanirano  imalo 

smisla. Zaključio je kako postoje još i daljnje procedure vezano za te lokacije i da je to na 

zainteresiranim pravnim osobama koje su predale inicijativu, a jedno od njih je i gradsko 

komunalno poduzeće koje je na svojoj lokaciji predvidjelo solarnu elektranu za pročišćivače. 

 

Gradonačelnik je dodatno pojasnio neke razloge pristupanja promjeni prostorno-planske  

dokumentacije, a jedan od njih je da se udovolji zahtjevima pravnih i privatnih osoba za izgradnju 

solarnih elektrana, da se udovolji njihovim kriterijima kako bi oni mogli zatražiti suglasnost od 

HEP-A, odnosno pristupiti izradi elaborata od strane HEP-a jer im je to bio uvjet. 

 

S 14 glasova za, 1 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o donošenju VII. izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja  

Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. 

Prijedlog odluke o stjecanju poslovnog udjela u trgovačkom društvu EKO MOSLAVINA 

d.o.o. 

Prijedlog odluke o stjecanju poslovnog udjela u trgovačkom društvu EKO MOSLAVINA d.o.o. 

prezentirao je pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, poduzetništvo i razvoj g. Hrvoje 

Krmelić i objasnio kako je predmetna odluka vezana na interes privatnog suvlasnika trgovačkog 

društva Eko Moslavina d.o.o., tvrtke VENTUS d.o.o.  Pročelnik je podsjetio na odvajanje 

poslovanja djelatnosti gospodarenja otpadom i formiranja tvrtke Eko Moslavina d.o.o. tijekom 

2014. godine, kada je samim  prijenosom poslovnih udjela u tvrtku došlo i do  prijenosa vlasništva 

te je tvrtka VENTUS d.o.o. ušla u vlasništvo Eko Moslavine d.o.o. Tvrtka VENTUS d.o.o. uputila 

je pismo namjere svim suvlasnicima da je zainteresiran za prodaju, odnosno otkup njihovih 

posebnih udjela. Istaknuo je da je Grad Kutina zainteresiran za stjecanje tog poslovnog udjela te 

stoga predlaže usvajanje ove odluke.  

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 14 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o stjecanju poslovnog udjela u trgovačkom društvu EKO MOSLAVINA d.o.o. 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 8. 

Prijedlog odluke o novčanoj pomoći roditeljima povodom rođenja ili posvojenja djeteta 

 

Prijedlog odluke o novčanoj pomoći roditeljima povodom rođenja ili posvojenja djeteta prezentirao 

je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i civilno društvo g. Željko 

Tomičić i  naveo uvjete za ostvarivanje tog prava. Naveo je da se povećavaju iznosi pomoći 

roditeljima za rođenje djeteta tako da će Grad za prvo dijete davati 500,00 EUR za drugo 600,00 

EUR, a za  treće i svako daljnje dijete 700,00 EUR. Naglasio je da bi se odluka primjenjivala od 

1. siječnja 2025. godine. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner pročitao i objasnio prijedlog izmjena odluke koje je podnio u ime 

stranke HPSS, Gradske organizacije Kutina, a koje se odnose na članak 3. i predložene naknade: 

Prijedlog vijećnika je bio da se za rođenje ili posvojenje prvoga djeteta daje iznos od 1.000,00 EUR, 

za drugo dijete 600,00 EUR, a za treće i svako daljnje dijete 400,00 EUR i iznio stav da bi se 

trebalo razmisliti o potpunoj promjeni koncepcije dodjele novčane pomoći. 

Gradonačelnik je objasnio kako se ovom odlukom radi pomak na bolje u odnosu na dosadašnju 

situaciju i s obzirom na neprestana poskupljenja, ali ako su potrebne određene promijene i to se 

može učiniti ukoliko postoji konsenzus vijećnika. Osvrnuo se općenito na razloge pada broja 

rođene djece i ponovio kako će Grad Kutina podržati svaku inicijativu koja će  dati  doprinos za 

poboljšanje uvjeta mladih obitelji. 

Vijećnik g. Ivica Glibo je izrazio žaljenje što predložene amandmane vijećnici nisu dobili kako bi 

ih mogli na vrijeme razmotriti i eventualno prihvatiti. Predložio je da se u nekoj budućoj analizi 

naprave nove raspodjele iznosa pomoći roditeljima povodom rođenja ili posvojenja djeteta i da 

Grad s najvećim iznosom pomogne roditeljima prilikom rođenja prvog djeteta. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner povukao je svoj amandman te se o njemu nije glasalo. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o novčanoj pomoći roditeljima povodom rođenja ili posvojenja djeteta 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. 

Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi – 

javne zelene površine 

 

Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi – javne 

zelene površine, prezentirao je pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu 

okoliša g. Eduard Gelešić i rekao kako je to određena tehnička odluka čiji je temelj Zakon o 

komunalnom gospodarstvu. 

 

Zatim je objasnio da je komunalna infrastruktura u pravilu javno dobro u općoj uporabi u 

vlasništvu, odnosno suvlasništvu jedinice lokalne samouprave ili osobe koja obavlja komunalnu 

djelatnost i da komunalna infrastruktura stječe status javnog dobra u općoj upravi danom njezine 

izgradnje, uređenja, odnosno stupanja na snagu Odluke o proglašenju javnog dobra u općoj 
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uporabi. Istaknuo je da se u svrhu provedbe geodetskog elaborata evidentiranja komunalne 

infrastrukture predlaže donošenje Odluke o proglašenju komunalne strukture javnim dobrom u 

općoj uporabi. Pročelnik je obrazložio da je,  budući da je odredbama Zakona o komunalnom 

gospodarstvu omogućena evidencija u katastru i upis u zemljišne knjige komunalne infrastrukture 

koja nije evidentirana u katastru i nije upisana u zemljišnim knjigama, a koja je sagrađena do 

stupanja na snagu Zakona, potrebno je donijeti predmetnu odluku kako bi se katastarsko i 

zemljišno-knjižno stanje uskladilo sa stvarnim stanjem. Nadalje, obzirom da je u tijeku provedba 

projekta državne katastarske izmjere za dio k.o. Kutina, donošenje Odluke o proglašenju 

komunalne infrastrukture omogućiti će provedbu u katastru i zemljišnim knjigama kroz projekt 

izmjere, bez izdvojenog troška proračunskih sredstava Grada Kutine. Spomenuo je da je za 

predmetnu odluku provedeno javno savjetovanje u vremenu od 24. 9. do 25. 10. ove godine i 

tijekom kojega nije pristigla niti jedna primjedba ili prijedlog zainteresirane javnosti.  

 

Vijećnik g. Drago Šivak je zamolio pojašnjenje kada se u Prijedlogu odluke navodi dio čestice, 

gdje se može vidjeti koliko ta čestica ima kvadrata i koji je to dio određene čestice. 

 

Pročelnik je odgovorio da će se te informacije tek dobiti  parcelacijskim elaboratom i kada on bude 

izrađen točno će se znati koje su površine pojedinih dijelova. 

 

Vijećnik g. Momir Rajšić je pitao koji su bili kriteriji da se zelena površina pojavi u ovim tablicama 

i spomenuo park između Rudarske ulice i Ulice Josipa Kozarca i koji nije u ovom Prijedlogu 

naveden kao zelena površina. 

  

Pročelnik je odgovorio da je jedini i osnovni kriterij taj da Grad Kutina održava tu površinu 

sukladno ugovorima s izvođačima, a da spomenuto zemljište ne spada u to, ali da ovo nije 

kompletan popis svih površina, nego samo površine koje su bile vezane za katastarsku izmjeru . 

Iznio je mišljenje da će sigurno biti još odluka o dodatnim zelenim površinama, ali da je za sada  

ovaj popis napravljen kako bi Grad imao odluku za one najvažnije površine. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi  

– javne zelene površine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 10. 

Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi – 

javna parkirališta 

 

Prijedlog odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi – javna 

parkirališta prezentirao je pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu 

okoliša, g. Eduard Gelešić i rekao kako je temelj za provođenje ove odluke isto kao i kod zelenih 

površina, Zakon o komunalnom gospodarstvu. Naglasio je da se radi o parkiralištima koja su 

izdvojena iz javnih cesta, ona parkirališta koja su vezana za samu cestu pa se na njih prilazi direktno 

sa ceste i ona su sastavni dio gradskih nerazvrstanih cesta ili javnih cesta, i da je ovdje riječ o 
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parkiralištima koja imaju svoj ulaz i koja su zasebno izgrađena. Ponovio je da je odluka Gradskog 

vijeća potrebna za provođenje u katastru i gruntovnici, da su troškovi svedeni na nulu jer je sve 

vezano za katastarsku izmjeru koja se provodi u Gradu Kutini, da je savjetovanje s javnošću 

provedeno od 24. 9. 2024. do 25. 10.2024. godine i da nije pristigla niti jedna primjedba ili 

prijedlog. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je predložio promjene ove odluke. Osvrnuo se na razdoblje kada je 

12 godina bio predstavnik stanara u zgradi Centra I i kada je saznao da je parkiralište koje se nalazi 

između rijeke Kutinice i Centra I bilo ustvari vlasništvo stanara i njihovih čestica. Međutim, bivši 

predstavnik suvlasnika je izmanipulirao stanare te su oni potpisali da predaju parkirališne čestice 

Gradu na korištenje i da se došlo u situaciju da od parkirališta kojeg su bili vlasnici sada moraju 

plaćati parkirna mjesta, odnosno parkiranje na onome što je nekada bilo njihovo. Nadalje, vijećnik 

je izvijestio da je od trenutka kada je dobio materijale i proučio ih,  do isteka vremena u kojem se 

moglo napisati prigovor, prigovor i napisao i konzultirao se sa suvlasnicima zgrade. Izrazio je 

razočarenje njihovim stavom da bi u slučaju da je parkiralište njihovo morali sami plaćati čišćenje 

i bojanje stoga odustaje od svog prijedloga, ali da će iz osobnih razloga biti protiv ove odluke.  

 

Vijećnik Jure Nikšić je dopunio izlaganje g. Vagnera i rekao kako se trećina tog parkirališta nalazi 

na zemljištu Hrvatskih voda i da je od osi vodotoka do potoka radni pojas, da je to eksproprijacijom 

utvrđeno prije parkirališta, pa je onda išlo parkiralište, a zatim je išao potporni zid da bi dobili 

cjelinu i veličinu parkirališta. Pitao je može li se izglasati ova odluka s obzirom da se dio 

parkirališta nalazi na državnoj čestici. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, građenje i zaštitu okoliša je potvrdio da su se 

tokom godina događale različite stvari oko geodetskih i zemljišno knjižnih upisa. Istaknuo je da je 

čestica Centra I formiranja sukladno zakonskim propisima u vrijeme 1999. godine i da se tada 

dogodilo da je vertikalna projekcija zgrade upisana u katastar i gruntovnicu, da je tako  provedeno, 

a ostali dio čestice je bio vezan i za Hrvatske vode i za Grad Kutinu. Pročelnik je naglasio da su 

tijekom geodetske izmjere Hrvatske vode sudjelovale u postupku određivanja i pokazivanja 

određenih međnih oznaka i da je sve usuglašeno. Objasnio je da  će dio čestice ostati u vlasništvu 

Grada Kutine, a dio u vlasništvu Hrvatskih voda.  

 

S 13 glasova za, 1 protiv, 1 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 

– javna parkirališta 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

Prijedlog plana rada Gradskog vijeća za 2025. godinu 

 

Prijedlog plana rada Gradskog vijeća za 2025. godinu ukratko je predstavio predsjednik Gradskog 

vijeća Grada Kutine g. Nebojša Čović i rekao kako je to tehnička odluka koja se donosi svake 

godine, a u kojemu su navedeni akti i izvješća koje Gradsko vijeća planira razmatrati na svojim 

sjednicama u 2025.godini s utvrđenim vremenskim rokovima. 
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Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Plan 

 rada Gradskog vijeća Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Plan je priložen zapisniku i čini njegov sastavni dio 

 

 

Točka 12. 

Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u upravnim 

tijelima Grada Kutine 

 

Gradonačelnik g. Zlatko Babić obrazložio je Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Grada Kutine te je rekao da se koeficijenti 

povećavaju temeljem prijedloga Sindikata državnih i lokalnih službenika i namještenika RH, 

Podružnice Grada Kutine, koji su tražili da se službenicima i namještenicima usklade koeficijenti 

s novim koeficijentima i načinom obračuna plaća kao u državnoj upravi. Podsjetio je prisutne da 

je ove godine bilo povećanje plaće i to povećanje koeficijenta za radno mjesto srednje stručne 

spreme.  

 

Vijećnica gđa Barbara Mihaljević je predložila da se u materijale umetne i tablica s prijašnjim 

koeficijentima te da vijećnici mogu vidjeti o kakvom je povećanju riječ. 

 

Gradonačelnik je rekao da se trudi da povećanje plaća bude ravnomjerno. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je upitao gradonačelnika da li je istina da je povećao koeficijente 

pročelnicama više nego što je bilo navedeno u prijedlogu sindikata za 0,30, a komunalnim redarima 

smanjili za 0,01. Osvrnuo se na rad komunalnih redara te je istaknuo da smatra da bi oni trebali 

imati veću plaću. 

 

Pročelnica gđa Martina Vazdar je odgovorila da navedenim prijedlogom odluke nikome nisu 

smanjeni koeficijenti, pa ni komunalnim redarima te da se svi koeficijenti povećavaju. Pročelnica 

je objasnila da je prijedlog povećanja koeficijenta napravljen sukladno Uredbi o klasifikaciji radnih 

mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi gdje je propisano da su radna mjesta 

raspoređena u kategoriju prve, druge i treće vrste. Istaknula je da se u trećoj kategoriji nalaze radna 

mjesta zaposlenih s višom stručnom spremom i sa srednjom stručnom spremom te da koeficijenti 

radnih mjesta u kategoriji treće vrste ne mogu biti veći od radnih mjesta u kategoriji druge vrste. 

Za kraj je napomenula da  komunalni redari u odnosu na ostala radna mjesta sa srednjom stručnom 

spremom imaju veći koeficijent. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner je upitao da li se na prijedlog sindikata smanjio komunalnim redarima 

koeficijent za 0,01 a pročelnicima povećao 0,30 

 

Pročelnica je odgovorila da je predloženi koeficijent u omjeru u kojem je predložen od strane 

sindikata te da je bilo manjih korekcija u dogovoru sa sindikatima za visoku stručnu spremu za 

koju je gradonačelnik predložio nešto veće koeficijente od onih koje je predložio sindikat. 
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Vijećnik g. Momir Rajšić je naglasio da će uvijek glasati za povećanje plaće. Osvrnuo se na 

objašnjenje gradonačelnika da sindikat zahtjev bazira na povećanju plaća u predškolskom 

obrazovanju te ga je zanimalo zašto su onda izdaci za plaće zaposlenih u vrtiću u proračunu na istoj 

razini kao i lani u iznosu od 338.000,00 EUR, a rastu im plaće. 

 

Gradonačelnik je objasnio da su se plaće u vrtiću uskladile sa zakonom te je došlo do povećanja 

plaća. Objasnio je da je sindikat došao sa zahtjevom i usporedbom koeficijenta državne uprave te 

se pokušalo koeficijente uskladiti s koeficijentima državne uprave. 

 

Jednoglasno 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika  

u upravnim tijelima Grada Kutine 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 13. 

Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa  Martina Vazdar objasnila je prisutnima Prijedlog odluke 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Kutine za 2025. godinu. Pročelnica je podsjetila da se navedena odluka donosi krajem svake 

godine za sljedeću godinu te  je istaknula da se za sljedeću godinu predlaže godišnji iznos sredstava 

za svakog člana u iznosu 529,00 EUR. 

 

Vijećnik g. Dragutin Vagner se osvrnuo na zastupljenost stranaka te je upitao da li se sredstva za 

financiranje stranke isplaćuje stranci koja je dobila mandat prema konačnim rezultatima izbora ili 

ide vijećniku koji je dobio mandat pa njegovim prelaskom u drugu stranku sredstva se isplaćuju 

drugoj stranci. 

 

Pročelnica je odgovorila da se sredstva raspoređuju  prema konačnim rezultatima izbora, bez obzira 

na promjene stranke. 

 

Jednoglasno 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

 Gradskom vijeću Grada Kutine za 2025. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 14. 

Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina u Gradu Kutini za 2025. 

godinu 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa  Martina Vazdar prezentirala je Prijedlog odluke o načinu 

financiranja vijeća nacionalnih manjina u Gradu Kutini za 2025. godinu. Podsjetila je prisutne da 

Grad Kutina od 2003. godine u proračunu osigurava sredstva za provedbu programa vijeća 

nacionalnih manjina. Napomenula je da iznosi za programe i administrativne troškove vijeća ostaju 

isti kao i za 2024.g. 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina u Gradu Kutini za 2025. godinu 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 15. 

Prijedlog odluke o određivanju nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih manjina u 

Gradu Kutini 

 

Pročelnica Službe za opće poslove, gđa  Martina Vazdar obrazložila je zadnju točku dnevnog reda 

Prijedlog odluke o određivanju nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih te je istaknula da je 

riječ o usklađivanju navedene odluke sa Pravilnikom o naknadi troškova i nagradi za rad članovima 

vijeća i predstavnicima nacionalnih manjina koji je donijet u siječnju ove godine. Ujedno je 

naglasila da iznosi ostaju isti kao što je bilo određeno odlukom iz  2021 godine te da se mijenja 

samo način isplate. Objasnila je da se isplata vrši prema dostavljenim odlukama vijeća nacionalnih 

manjina. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno s 15 glasova za, 0 protiv, 0 suzdržan donijeta je 

 

Odluka 

o određivanju nagrade za rad članovima vijeća nacionalnih manjina u Gradu Kutini 

 

Odluka je priložena zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

Zapisnik sastavile:                        Tajnica Gradskog vijeća                     Predsjednik Gradskog vijeća 

 Bernarda Grdić                                Martina Vazdar                               Nebojša Čović, mag.oec. 

  Ivana Turkalj 

 

 

 


